
OBISK DELOVNE SKUPINE CK ZKS NA OŠ KETTEJA
IN MURNA

Celodnevni pouk
za razvoj vseh

otrokovih sposobnosti
Med redne oblike dela centralnega komiteja ZKS sodi tudi obisko-

vanje osnovnih organizacij zveze komunistov v delovnih organizaci-^
jah, šolah in krajevnih skupnostih. Na ta način se člaoi centralnega
komiteja seznanjajo, s katerimi perečimi problemi se srečujejo komu-
nisti v osnovnih organizacijah, kako so usposoMjeni za njihovo reše-
vanje, hkrati pa je to •avezovanje neposrednih stikov med najvisjim
partijskim vodstvom naše republike in članstvom.

Tako je bila tudi od 3. do 15.
septembra na obisku v naši ob-
čini delovna skupina, ki jo je vo-
dila izvršna sekretarka v pred-
sedstvu CK ZKS Ivanka Vrhov-
čak. V tem času se je delovna
skupina pogovarjala s komunisti
na OŠ Ketteja in Murna, v kra-
jevni skupnosti Vevče—Zgornji
Kašelj in v delovnih ter temeljnih
organizacijah Emona Inženiring,
Železniško gospodarstvo — tozd
Centralne delavnice, Gradis —
delovna skupnost skupnih služb,
Julon, Saturnus — tozd Emba-
laža in Žito — tozd Pekarne.
Ugotovitve z vseh teh obiskov bo
delovna skupina strnila na seji
občinske konference ZKS, ki se
je bo udeiežii tudi predsednik
CK ZKS France Popit.

Ker je zaradi časa in prostora
nemogoče, da bi v časopisu obja-
vili zapise z vseh osmih obiskov v
naši občini, smo se na uredni-
škem odboru odločili, da bomo
na kratko poročali o pogovorih
delovne skupine s komunisti na
OŠ Ketteja in Murna, v Emona
Inženiringu in krajevni skupnosti
Vevče—Zg. Kašelj. Za Emona
Inženiring smo se odločili zaradi
pomena, ki ga ima izvoz za naše
gospodarstvo, za šolo in kra-
jevno skupnost pa zato, ker sta to
edini osnovni organizaciji, ki ne.
sodita v gospodarstvo, a ju je
obiskala delovna skupina.

Delovna skupina, v kateri so
bili poleg Ivanke Vrhovčak še
Polde Maček (član CK ZKS),
Jože Bučar (sekretar komiteja
tnestne konference ZKS), Franc
Kržan (strokovni sodelavec za
vzgojo in izobraževanje pri CK
ZKS) in Jože Leskovšek (sekre-
tar naše občinske konference
ZKS), se je 3. septembra udele-
žila sestanka osnovne organiza-
cije zveze komunistov na OŠ
Ketteja in Murna. Uvodoma je
Ivanka Vrhovčak orisala vlogo
učitelja v naši samoupravni so-
cialistični družbi, nato pa je nani-
zala nekaj vprašanj, ki so zani-
mala delovno skupino: Ali so na

šoli dovolj izrabljene vse tnožno-
sti za razvijanje učenčevih spo-
sobnosti, kakšno je povezovanje
šole s krajevno skupnostjo, z
družbenopolitičnimi organizaci-
jami v njej, s starši, kakšen je
odnos med ravnateljem in učenci
in ali se šolar je dovolj spodbuja k
resnično demokratičnim odno-
som. Skozi pogovor pa se je več-
krat pojavilo vprašanje celod-
nevnega pouka, ki naj bi ga na
OŠ Ketteja in Murna uvedli leta
1983.

Težko je namreč razumeti, da v
Mostah ni nobene celodnevne
osnovne šole, saj prav ta razvija vse
otrokove sposobnosti, je dejala
Ivanka Vrhovčak. Učitelji so namreč
pojasnili, da je glavna ovira za pre-
hod na celodnevni pouk premajhna
in neprimerna jedilnica, manjka pa
jim tudi še ena telovadnica, saj
učenci nižjih razredov domala ne
pridejo na vrsto, da bi telovadili v
edini dosedanji telovadnici. Pri ce-
lodnevnem pouku pa gre predvsem
za vsebinsko spremembo, je poudaril
ravnatelj OŠ Ketteja in Murna
Anton Bizjak, saj otroci, ki obisku-
jejo podaljšano bivanje, že zdaj pre-
živijo v šoli skoraj enako število ur
kot bi jih pri celodnevnem pouku. Že
zdaj pa njihovi šoli v podaljšano bi-
vanje vnašajo sestavine celodnevne
šole.

t , OŠ Ketteja in Murna, ki jo obi-
skuje 836 učencev, sodi po učnih re-
zultatih med boljše šole v občini. In-
teresne dejavnosti na šoli so zelo ra-
zvejane, delavni sta pionirska in
mladinska organizacija, dobro je nji-
hovo sodelovanje z borčevsko orga-
nizacijo, rdečim križem in rezervisti v
krajevni skupnosti, pa tudi s starši
učencev. Učenci samoupravljajo
prek oddelčnih in šolskih skupnosti,
starši pa se v delo šole vključujejo
prek svojih delegatov v svetu šole. Ze
četrto leto pa se lahko na OŠ Ketteja
in Murna pohvalijo tudi z zobno am-
bulanto.

Z vsebino pogovora delovne sku-
pine s komunisti te šole naj bi udele-
ženci tega sestanka seznanili tudi
druge člane njihovega delovnega ko-
lektiva, saj je bil govor o stvareh, ki
ne zadevajo le komuniste, je ob
koncu sestahka dejala Ivanka Vr-
hovčak.
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